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رئیس دانشگاه سلمان فارسی کازرون، 
در بازدید میدانی از روند آماده سازی 

حضوری شدن دانشگاه مطرح کرد؛

از تمام ظرفیت های دانشگاه
 و شهرستان برای تأمین خوابگاه 

دانشجویان استفاده می کنیم

 

 
 

دکتر غریب فاضل نیا، رئیس دانشگاه سلمان فارسی کازرون 
طی بازدیدهای میدانی از پردیس و فضای فعلی دانشگاه، از 
روند آماده سازی برای حضوری شدن آموزش مقاطع مختلف 
تحصیلی، پروژه احداث خوابگاه خیّرساز دختران و تجهیزات 
برای خوابگاه های دانشجویی دانشگاه سلمان  خریداری شده 
در  روندها  تسریع  لزوم  بر  و  نمود  بازدید  کازرون  فارسی 
جهت ارائه سطح مناسبی از خدمات به دانشجویان تأکید نمود.
از روابط عمومی  نقل  به  دریافتی روزنامه طلوع  به گزارش 
غریب  کازرون،  فارسی  سلمان  دانشگاه  بین الملل  امور  و 
فاضل نیا، در ابتدای این بازدید با حضور در پروژه در دست 
احداث خوابگاه دختران، ضمن تقدیر از خیّر محترم، جناب 
آقای دکتر فریدون مهبودی در جهت فعال تر کردن کارگاه، 
اظهار امیدواری نمود تا بتوان حمایت ها و همکاری های سایر 

خیّرین را نیز برای تسریع در اتمام این پروژه جلب نماییم.
رئیس دانشگاه سلمان فارسی کازرون در ادامه پس از بازدید 
دانشجویی  خوابگاه های  برای  شده  خریداری  تجهیزات  از 
دانشگاه سلمان فارسی کازرون، در جمع دانشجویان ورودی 
آیین  قالب  در  که  کازرون  فارسی  سلمان  دانشگاه  جدید 
استقبال از دانشجویان در دانشگاه حضور داشتند، حاضر شد و 

در فضایی صمیمی با آنها به گفتگو پرداخت.

خرم بید
مدیر جهاد کشاورزی شهرستان خرم بید 

خبر داد؛
برداشت طلای سرخ در خرم بید

مدیر جهاد کشاورزی شهرستان خرم بید اعلام کرد: برداشت 
زعفران از سطح ۱۵ هکتار از اراضی این شهرستان از اواسط 

مهرماه آغاز شده است و تا اواخر آبان ماه ادامه دارد.
از روابط عمومی  نقل  به  دریافتی روزنامه طلوع  به گزارش 
مدیریت جهاد کشاورزی شهرستان خرم بید، آرش خسروانی 
با اشاره به اینکه؛ سطح زیر کشت این محصول در سال جاری 
نسبت به سال گذشته دو هکتار افزایش داشته است و با توجه 
به میانگین عملکرد چهار کیلوگرمی تولید محصول زعفران 
از  در هر هکتار اظهار کرد: پیش بینی می شود، امسال بیش 
۶۰ کیلوگرم زعفران خشک در این شهرستان تولید و روانه 

بازار مصرف شود.

استان بوشهر

حکم چهار شهردار جدید 
استان بوشهر اعطا شد

استاندار بوشهر احکام علی زبردستیان شهردار تنگ ارم، سجاد 
ستوده منش شهردار شبانکاره، عباس مرادی شهردار بردستان 

و محمد حجی شهردار بندر ریگ را به ایشان اعطا کرد.
به گزارش ایسنا، احمد محمدی زاده در نشست با اعضا شورای 
اسلامی استان بوشهر، عضویت در شوراهای شهر و روستاها 
را بهترین فرصت خدمت به مردم ذکر کرد و اظهار کرد: 
با  فقط  و  فقط  بنده  توسط  بوشهر  استانداری  مسئولیت  قبول 
هدف خدمت به مردم بود چرا که در طول 40 سال از نزدیک 

جانفشانی و ایثارگری مردم را دیده بودم.
وی با بیان اینکه نوکری مردم بهترین فرصت خدمت است، 
همه  اقتصادی  جنگ  درگیر  کشور  هم اکنون  کرد:  اضافه 
جانبه است و در این جنگ هم با همت مردم پیروز خواهیم 

شد.
و  شهرداری  و  شورا  اختلافات  کرد:  بیان  بوشهر  استاندار 
تخلفات مالی دو آسیب بزرگ در مدیریت شهری بوده که 
مشروعیت مدیریت شوراها و شهرداری ها را زیر سؤال برده 

است.
انسجام شورا و شهرداری  اتحاد و  بر  با تأکید  محمدی زاده 
به مردم گفت: شوراها ضمن دقت لازم برای  برای خدمت 
انتخاب شهردار و رأی اعتماد به شهردار منتخب، در معرفی 
شهرداران باقی مانده در شهرهای مختلف استان تسریع کنند.
وی اظهار داشت: درآمدزایی و شناسایی راهکارهای مختلف 
دستور کار جدی  در  بخش خصوصی  از ظرفیت  استفاده  با 
شوراها و شهرداری ها باشد، چرا که منابع دولتی آنقدر زیاد 

نیست که نیازمندی های شهری را با آن رفع کرد.

استاندار بوشهر با تأکید بر اینکه منابع مالی شهرداری ها بر 
و  همدلی  وحدت،  گفت:  باشد،  متمرکز  اصلی  پروژه های 
و  شورا  اعضا  کار  سرلوحه  مردم  به  خدمت  برای  همراهی 

شهرداران باشد.

 

استان هرمزگان
استاندار هرمزگان:

استان هرمزگان الگویی در زمینه 
وحدت اسلامی است

 

استاندار هرمزگان گفت: این استان الگویی در زمینه وحدت 
اسلامی با همزیستی مسالمت آمیز اقشار مختلف مردم شیعه و 
اهل سنت در کنار یکدیگر و برخورداری از علمای آگاه در 

این زمینه محسوب می شود.
ضمن  پیامی  صدور  با  دوستی  مهدی  ایرنا،  گزارش  به 
)ص(  محمد  حضرت  سعادت  با  ولادت  سالروز  فرارسیدن 
و تبریک هفته وحدت افزود: اتحاد امت اسلامی حول محور 
دین مبین اسلام، ایمان و اعتقاد به خداوند متعال، آموزه های 
نورانی قرآن کریم و حضرت محمد رسول الله )ص( همواره 
جمهوری  مقدس  نظام  تأکید  مورد  و  مهم  بسیار  اصول  از 
اسلامی ایران به عنوان منادی و پرچمدار وحدت امت اسلامی 
در راستای سربلندی هرچه بیشتر مسلمانان سراسر عالم است.
با سعادت  ایام خجسته سالروز ولادت  فرارسیدن  وی ضمن 
پیامبر گرامی اسلام حضرت محمد )ص( که به عنوان هفته 
به ویژه  تمامی مسلمانان  به  را  است  نامگذاری شده  وحدت 
استان  مردم  مختلف  اقشار  و  اسلامی  ایران  مسلمان  ملت 
هرمزگان تبریک گفت و برای همگان در راستای تقویت 

وحدت امت اسلامی، آرزوی توفیق کرد.

بندرعباس
سخنگوی دانشگاه علوم پزشکی استان:

طرح واکسیناسیون کرونا برای نوبت 
اولی های شهر بندرعباس آغاز شد

طرح  گفت:  هرمزگان  پزشکی  علوم  دانشگاه  سخنگوی 
تکمیلی واکسیناسیون در محله های شهر بندرعباس برای آن 
افرادی ۱۲ سال به بالا که تاکنون موفق به دریافت نخستین 

نوبت واکسن خود نشده اند، آغاز شد.

به گزارش مهر، دکتر فاطمه نوروزیان در حاشیه بازدید از 
بندرعباس  شهر  محلات  بسیج  پایگاه های  در  واکسیناسیون 
افزود: شهروندانی که تاکنون نتوانسته اند نخستین دُز واکسن 
پایگاه های  به  مراجعه  با  می توانند  نمایند،  دریافت  را  خود 

بسیج محلات، واکسن بزنند.
وی بیان داشت: شهروندان مشمول این طرح، باید با توجه به 
اطلاع رسانی صورت گرفته از سوی پایگاه بسیج محله خود، 
از زمان دقیق مراجعه به پایگاه واکسیناسیون مطلع شوند و 
تنها در زمان تعیین شده برای دریافت واکسن مراجعه کنند.

براساس آخرین آمار دانشگاه علوم پزشکی هرمزگان تاکنون 
یک میلیون و ۸۴۳ هزار و ۴۶۰ دز واکسن در استان تزریق 
شده است که یک میلیون و ۲۵۸ هزار و ۹۵۲ دز در نوبت 
اول و ۵۸۴ هزار و ۵۲ دز نیز در نوبت دوم انجام شده است.

استان خوزستان
  

خرمشهر

طرح آبرسانی غدیر خوزستان 
چه زمانی تکمیل می شود؟

 
 

 
 
  

اجرای  فاضلاب خوزستان گفت:  مدیرعامل شرکت آب و 
پروژه خط آبرسانی غدیر در خوزستان پیشرفت خوبی دارد 

و امیدواریم تا یک سال آینده تکمیل شود.
با  کرد:  اظهار  ایلنا،  با  گفت وگو  در  کرمی نژاد  محمدرضا 
استان،  آب  مشکل  رفع  برای  نیرو  وزیر  پیگیری  به  توجه 

پروژه طرح آبرسانی غدیر در دست انجام است.
وی افزود: در جلسات متعددی که تاکنون برگزار شده، موانع 
و  مسائل  و  بررسی  غدیر  انتقال  به خط  مربوط  مشکلات  و 

مشکلات این طرح شناسایی شده است.
مدیرعامل شرکت آب و فاضلاب خوزستان گفت: در طرح 
غدیر که سازمان آب و برق در حال انجام آن است، طبق 
دستور وزیر نیرو ظرفیت آبرسانی این خط با اتصال به سد 
دز از ۱۰ مترمکعب بر ثانیه به ۲۰ مترمکعب بر ثانیه افزایش 
می یابد.کرمی نژاد با بیان این که اجرای پروژه خط آبرسانی 
غدیر در خوزستان پیشرفت خوبی دارد، عنوان کرد: براساس 
جبهه های کاری فعال، امیدواریم این خط تا سال آینده تکمیل 
کیفیت  افزایش  طرح  این  اجرای  از  هدف  افزود:  شود.وی 
و حجم آبرسانی به شهرستان های اهواز، آبادان، خرمشهر و 

شادگان است.

استان کهگیلویه و بویراحمد
  

یاسوج
رئیس بیمارستان تخصصی اعصاب و روان 

یاسوج خبر داد؛
راه اندازی مرکز رادیوتراپی نیاز 

جدی استان کهگیلویه و بویراحمد 
برای درمان بیماران سرطانی

 

 

رجایی  شهید  روان  و  اعصاب  تخصصی  بیمارستان  رئیس 
نیازهای  از  رادیوتراپی یکی  راه اندازی مرکز  یاسوج گفت: 
بیماران  درمان  برای  بویراحمد  و  کهگیلویه  استان  جدی 

سرطانی است.
با  خبری  نشست  در  پرندوار  یعقوب  ایسنا،  گزارش  به 
یاسوج  رجائی  شهید  بیمارستان  اینکه  بیان  با  خبرنگاران 
قدمت  افزود:  داشت،  اساسی  مشکلات  زیرساختی  لحاظ  به 
بیمارستان به حدود ۵۰ سال پیش می رسد موتور دیزل  این 
ژنراتور بیمارستان قدیمی بوده و جوابگوی نبوده که بااعتبار 
میلیون تومان موتور ژنراتور جدید خریداری و  حدود ۴۰۰ 

در حال نصب است.
وی اظهار کرد: اظهار کرد: سیستم گرمایشی بیمارستان نیز با 
مشکلاتی مواجه بوده که بااعتباری بالغ بر ۱۷۰ میلیون تومان 

به امکانات لازم تجهیز شده است.
آغاز فعالیت مرکز غربالگری سرطان از هفته آینده

وی با اشاره به فعالیت بخش غربالگری و تشخیص زودرس 
سرطان این بیمارستان ادامه داد: عملیات اجرایی ساخت این 
است  سالی  یک  حدود  که  شد  شروع    ۹۵ سال  از  مرکز 
راه اندازی شده است و بخش غربالگری سرطان با بکارگیری 
بخش های  در  لازم  تجهیزات  تأمین  و  نیاز  مورد  نیروی 
سرطان سینه، روده و معده از هفته آینده فعالیت خود را آغاز 
بیمارستان  این  در  درمانی  شیمی  خدمات  همه  شد.  خواهد 
دریافت  بیمار  از  هزینه ای  و  می شود  انجام  رایگان   بصورت 

نمی شود.
رجایی  شهید  روان  و  اعصاب  تخصصی  بیمارستان  رئیس 
این  در  اعتیاد  ترک  مرکز  فعالیت  به  اشاره  با  یاسوج 
بیمارستان عنوان کرد: در این بیمارستان مرکز ترک اعتیاد 
فعالیت دارد که برای مراجعه کنندگان پس از تشکیل پرونده، 

متادون درمانی می شوند.

مدیرعامل شرکت برق منطقه ای خوزستان گفت: خط و پست برق ۴۰۰ کیلوولت 
 GIS شهید آبکار »فولاد جهان آرا اروند« که اولین پست ۴۰۰ به ۳۳ کیلوولت GIS

در خوزستان در زمینه تأمین برق مشترکین است وارد مدار شد.
ایرنا به نقل از روابط عمومی شرکت سهامی برق منطقه ای خوزستان،  به گزارش 
محمود دشت بزرگ با اشاره به منحصربه فرد بودن این پست اظهار داشت: پست 
از نوع  ۴۰۰ به ۳۳ کیلوولت در زمینه تأمین برق   GIS اولین پست شهید آبکار 
مشترکین در خوزستان است که ۶۵۰ مگاولت آمپر ظرفیت دارد و خط ۴۰۰ کیلو 
ولت آن نیز، ۶.۵ کیلومتر طول دارد.مدیرعامل شرکت برق منطقه ای خوزستان ادامه 

است  اروند  آرا  فولاد جهان  برق کارخانه  تأمین  این پست،  احداث  از  داد: هدف 
ارزش  کرد:  تصریح  بزرگ  است.دشت  تولید  از  پیش  آماده سازی  مراحل  در  که 
سرمایه گذاری احداث این پست بیش از هفت هزار میلیارد ریال و هزینه احداث خط 
۱۸۰ میلیارد ریال است که درمجموع بیش از هفت هزار و ۱۸۰ میلیارد ریال برای 
راه اندازی این پست و خط هزینه شده که توسط فولاد جهان آرا تأمین شده است.
وی با اشاره به رتبه دوم برق منطقه ای خوزستان در پیک مصرف بار بعد از تهران 
گفت: برق منطقه ای خوزستان دومین مصرف کننده بزرگ برق کشور با بار بیش از 
هشت هزار و ۵۰۰ مگاوات و نیاز مصرف ۹ هزار و ۹۰۰ مگاوات در کشور است.

پست برق ۴۰۰ کیلو ولت جهان آرا در خوزستان وارد مدار شد

کازرون

شهردار کازرون در چهارمین جلسه با فعالان اجتماعی شهر کازرون توسعه و 
پیشرفت شهر را معطوف به مشارکت شهروندان دانست.

به گزارش دریافتی روزنامه طلوع به نقل از روابط عمومی شهرداری کازرون، 
جمعی از فعالان اجتماعی طی جلسه ای با شهردار دیدار و در خصوص مسائل و 

مشکلات شهر گفت و گو کردند.
مهندس رضا نوذری مشارکت شهروندان را زیربنای توسعه و پیشرفت شهر 
عنوان کرد و گفت: مشارکت و حس مسئولیت پذیری شهروندان در حوزه های 

شهری باعث رشد و پیشرفت شهر خواهد شد.
شهردار کازرون فعالان اجتماعی را چشم و بال شهرداری عنوان کرد و تصریح 
کرد: شما به عنوان معتمدین قشری از شهروندان کازرون، برای ما قابل احترام 
همچنین  و  ما  کار  پیشرفت  به  شما  پیشنهادهای  و  انتقادات  قطعاً  و  هستید 

پیشرفت شهر و رفع نواقص کمک خواهد کرد.
وی از فعالان اجتماعی درخواست کرد که در زمینه تقویت فرهنگ شهروندی 

و مشارکت شهروندان با شهرداری همکاری کنند.
به  عمرانی  پروژه های  که  است  این  تلاشم  تمام  اضافه کرد:  نوذری  مهندس 

صورت عدالت محور در تمام نقاط شهر اجرا شود؛ در این راه این آمادگی را 
داریم تا از نقطه نظرات شما در تصمیمات شهری استفاده کنیم.

در ادامه برخی از فعالان اجتماعی و بزرگان حاضر در جلسه به بیان دیدگاه های 
خود پرداختند و با طرح بعضی از مشکلات شهر، از شهردار خواستند تا جهت 

رفع این مشکلات برنامه ریزی و اقدام نماید.

چهارمین جلسه شهردار کازرون با فعالان اجتماعی؛

شهردار کازرون: مشارکت شهروندان زیربنای توسعه و پیشرفت شهر است

مراسم جشن و نورافشانی به مناسبت آغاز امامت حضرت ولی عصر )عج( در 
کازرون اجرا شد.

به گزارش دریافتی روزنامه طلوع به نقل از روابط عمومی شهرداری کازرون 
با  امامت حضرت ولیعصر )عج(  مراسم جشن و نورافشانی به مناسبت آغاز 
حضور شهردار و اعضای شورای اسلامی شهر در میدان شهدا و خیابان امام 

خمینی )ره( برگزار شد
شهردار کازرون در حاشیه این مراسم اظهار کرد: آغاز امامت حضرت مهدی 
با  با آن حضرت  بیعت  و  تجدید عهد  تا ضمن  است  بهترین فرصت  )عج( 
برای حرکت در مسیری که خشنودی  معنویت و اخلاص و تلاش  تقویت 

ایشان را در پی داشته باشد، زمینه ظهور امام زمان )عج( فراهم شود.
به شیوع ویروس کرونا سعی  با توجه  ادامه گفت:  نوذری در  مهندس رضا 
کردیم برگزاری این مراسم جشن و نورافشانی بدون اطلاع رسانی عمومی انجام 

گیرد تا از ازدحام  مردم کاسته شود.

با  ا جرای سرود و پذیرایی  بنر، چراغانی، فضاسازی سطح شهر،  وی نصب 
شربت و شیرینی را از دیگر برنامه های شهرداری کازرون به همین مناسبت 

عنوان کرد.

آسمان شهر کازرون نورباران شد

شهردار کازرون در دیدار با فرمانده نیروی انتظامی شهرستان، داشتن شهری 
قانونمند، منضبط و آرام را منوط به حضور و نقش آفرینی نیروی انتظامی 

دانست.
شهرداری،  عمومی  روابط  از  نقل  به  طلوع  روزنامه  دریافتی  گزارش  به 
اسلامی  شورای  اعضای  همراه  به  گذشته  روز  که  نوذری  رضا  مهندس 
شهر به مناسبت هفته نیروی انتظامی به دیدار سرهنگ زراعتیان رفته بود، 
ضمن تبریک این هفته به پرسنل تلاشگر نیروی انتظامی شهرستان، اظهار 
کرد: پرسنل خدوم نیروی انتظامی، حافظان عرصه امنیت شهرها هستند و 
قانونمندی، انضباط و آرامش در شهر بدون حضور، نقش آفرینی و زحمات 

شبانه روزی آنها برقرار نخواهد شد.
در  خدمت گزار  نهادی  عنوان  به  شهرداری  از  بردن  نام  با  همچنین  وی 
ارتباط  و  تعامل  هرچه  گفت:  مردم،  به  شهری  خدمات  و  عمران  عرصه 
انتظامی قوی تر و محکم تر باشد، مسیر خدمت به  بین شهرداری و نیروی 

شهروندان هموارتر خواهد شد.
نگاه نیروی انتظامی شهرستان، نه یک دیدگاه جزیره ای، بلکه نگاهی کلی 

و یکپارچه نگر است
رئیس شورای اسلامی شهر کازرون نیز در سخنانی هفته نیروی انتظامی را 
نمادی برای ارزش گذاری سلحشوری و پاسداری از حریم امنیت و اقتدار 
کشور و حراست از جان و مال مردم در شهرها دانست و تصریح کرد: 
مأموریت های نیروی انتظامی تنها معطوف به مرزهای کشور نیست، بلکه 
شامل تمام نقاط کشور از جمله حریم شهرها و روستاها نیز می شود، بنابراین 

هرجایی که نیروی انتظامی نباشد، امنیت به مخاطره می افتد.
به ویژه در شهرها،  امروز مردم را  امنیت و آرامش  محسن روزبهی نظم، 
و  دانست  انتظامی  نیروی  پرسنل  شبانه روزی  زحمات  و  تلاش ها  حاصل 
گفت: نیروهای پلیس آرامش را از خودشان سلب می کنند تا آرامش را به 

مردم هدیه کنند.
مجموعه  و  زراعتیان  سرهنگ  شبانه روزی  زحمات  از  تشکر  ضمن  وی 
منشأ خیر و برکت  را  انتظامی شهرستان، حضور وی در کازرون  نیروی 
دانست و اظهار کرد: همکاری و تعامل نیروی انتظامی با شهرداری و دیگر 
ارگان ها، نشانه این است که دید  فرمانده محترم شهرستان، یک دید کلی 

و یکپارچه نگر بوده و نگاهی جزیره ای نیست.
روزبهی از همه مسئولان درخواست کرد با تعامل با یکدیگر، آسایش و 

آرامش را به مردم هدیه دهند.

شهر  امنیت  مقوله  در  را  مردم  شهر،  در  پایدار  امنیت  ایجاد   برای 
دغدغه مند کرده ایم

در ادامه فرمانده نیروی انتظامی شهرستان کازرون نیز ضمن تشکر از ابراز 
محبت شهردار و اعضای شورای اسلامی شهر به نیروی انتظامی گفت: مردم 
کازرون مردمی مطالبه گر و قدرشناس هستند و این موضوع نشان می دهد 
قرار  تقدیر آنها  به آنها صادقانه خدمت کند، مورد لطف و  که هرکسی 

خواهد گرفت.
سرهنگ اسماعیل زراعتیان ادامه داد: از زمان شروع هفته نیروی انتظامی 
مردم قدرشناس کازرون چه به صورت حضوری، چه به صورت تلفنی و 
چه در فضای مجازی از خدمات نیروی انتظامی تشکر کرده اند، ضمن اینکه 
در سامانه ۱۹۷ نیروی انتظامی نیز میزان رضایت مردم از پلیس، ۴۴۰ درصد 
رشد داشته است که این امر نشان از تلاش همکارانمان در نیروی انتظامی 

جهت حفظ امنیت و آرامش مردم دارد.
وی با اشاره به اینکه خدمات نیروی انتظامی تنها معطوف به حفظ امنیت 
نبوده است، تصریح کرد: سعی کرده ایم جهت کمک به حفظ آرامش مردم 
با آنها رابطه ای قوی برقرار کنیم و از سوی دیگر تعامل خوبی با ادارات 

داشته باشیم.
به وجود  پایداری  امنیت  در کازرون  زراعتیان خاطرنشان کرد:  سرهنگ 
آمده است که برای تحقق آن، مرحله به مرحله پیش رفتیم و سعی کردیم 
با ایجاد احترام متقابل بین مردم و نیروی انتظامی، امنیت را برون سپاری 

کنیم یعنی در راستای امر ایجاد امنیت، خود مردم را دغدغه مند کرده ایم.
در پایان این دیدار از طرف شهردار و اعضای شورای اسلامی شهر، با اهدای 
لوح سپاس و گل از زحمات سرهنگ زراعتیان به نمایندگی از مجموعه 

نیروی انتظامی شهرستان، تقدیر شد.

شهردار کازرون:

داشتن شهری قانونمند، منضبط و آرام بدون حضور نیروی انتظامی ممکن نیست


